

- * 以下資料僅供考生知悉考場位置
Centre information is **ONLY** for helping test takers to locate their test centres.
- * 查詢 Enquiries : ie7@hkeaa.edu.hk

香港考試及評核局 SAT 考場資料 – 2022 年 5 月 7 日
Information of the HKEAA SAT Test Centres – 7 May 2022

考生及家長注意事項

- 所有考場並不會於考試前開放供考生及家長參觀
- **考生及其代表切勿聯絡考場或要求進入考場，因有關行為可導致取消考場。**
- 考試當日考場只供開放予考生進入
- 內地考生不可使用「中國居民身份證」用作考試的身份證明文件，茲因沒有英文姓名，請使用「往來港澳通行證」或「中國護照」
- 所有考生必須同時自備個人有效的身份證明文件及准考證方可進入試場參與考試
- 所有試場不設候補考試(Standby/ Waitlist)
- 所有試場不設停車設施，請考生盡量乘搭公共交通工具到達各試場。

Important information for candidates and parents

- **NO** visitors allowed before the test
- **Candidates and their representatives must NOT contact NOR request to visit their test centres. Doing so can result in the cancellation of the test centres.**
- **ONLY** candidates are allowed to enter the test centre on the test day
- Mainland candidates should **NOT** use their “China I.D. card” as identification document, as it does not contain English name. Please use “Exit-entry Permit for travelling to and from Hong Kong and Macau” or “China passport”
- All candidates must bring along their own valid identification documents **AND** admission tickets **AT THE SAME TIME** to enter test centre for attending the test
- Standby or Waitlist are NOT available in ALL test centres
- **Parking facilities will NOT be provided for candidates at the examination centre. Candidates are advised to use public transport services.**

- * 以下資料僅供考生知悉考場位置
Centre information is ONLY for helping test takers to locate their test centres.
 * 查詢 Enquiries : ie7@hkeaa.edu.hk

香港考試及評核局 SAT 考場資料 – 2022 年 5 月 7 日
 Information of the HKEAA SAT Test Centres – 7 May 2022

- 考生及其代表切勿聯絡考場或要求進入考場，因有關行為可導致取消考場。
- Candidates and their representatives must NOT contact NOR request to visit their test centres. Doing so can result in the cancellation of the test centres.**

考場編號 Centre No.	考場名稱 Centre Name	SAT only
62386	HKEAA SAN PO KONG OFFICE	✓
62174	HKEAA SAN PO KONG OFFICE	✓
62429	HKEAA TAI HING ASSESSMENT CENTRE	✓

香港考試及評核局新蒲崗辦事處 HKEAA San Po Kong Office

考場編號 Centre no.:	62386 / 62174
地址 Address :	九龍新蒲崗爵祿街 17 號 17 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon
位置圖 Location map :	下載 Download








交通 Transportation :	  港鐵鑽石山站 (觀塘線 ) Diamond Hill MTR Station (Kwun Tong Line )
	 巴士站：黃大仙 ❖ 新蒲崗/東頭 ❖ 彩虹道遊樂場 Bus stop: Wong Tai Sin ❖ San Po Kong/Tung Tau ❖ Choi Hung Road Playground

香港考試及評核局大興評核中心 HKEAA Tai Hing Assessment Centre

考場編號 Centre no.:	62429
地址 Address :	新界屯門大興邨小學第三校舍 Estate School No. 3, Tai Hing Estate, Tuen Mun, New Territories, Hong Kong
位置圖 Location map :	下載 Download



交通 Transportation :	  港鐵屯門站 (西鐵線 ) Tuen Mun MTR Station (West Rail Line )
	 巴士站：大興花園 ❖ 翠林花園 Bus stop: Tai Hing Gardens ❖ Greenland Garden

- 所有試場不設候補考試(Standby/ Waitlist)
- Standby or Waitlist are NOT available in ALL test centres.**